

First Session, Forty-second Parliament,  
64-65-66-67-68 Elizabeth II, 2015-2016-2017-2018-2019

HOUSE OF COMMONS OF CANADA

## BILL C-448

An Act to amend the Excise Tax Act (supply  
of digital content)

---

FIRST READING, MAY 14, 2019

---

Première session, quarante-deuxième législature,  
64-65-66-67-68 Elizabeth II, 2015-2016-2017-2018-2019

CHAMBRE DES COMMUNES DU CANADA

## PROJET DE LOI C-448

Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise  
(fourniture de contenu numérique)

---

PREMIÈRE LECTURE LE 14 MAI 2019

---

MR. DUSSEALT

M. DUSSEALT

---

## SUMMARY

This enactment amends the *Excise Tax Act* to require any non-resident person who makes a taxable supply of digital content in Canada through a website that is not hosted in Canada to register for the purposes of that Act.

## SOMMAIRE

Le texte modifie la *Loi sur la taxe d'accise* afin de prévoir l'obligation pour toute personne non-résidente qui effectue une fourniture taxable de contenu numérique au Canada par l'entremise d'un site Web qui n'est pas hébergé au Canada de s'inscrire pour l'application de cette loi.

## BILL C-448

An Act to amend the Excise Tax Act (supply of digital content)

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Senate and House of Commons of Canada, enacts as follows:

R.S., c. E-15

### Excise Tax Act

**1 Section 240 of the *Excise Tax Act* is amended by adding the following after subsection (1):**

#### Digital content

**(1.01)** Despite paragraph (1)(c), every non-resident person who makes a taxable supply of digital content in Canada through a website that is not hosted in Canada is required to be registered for the purposes of this Part in respect of that supply.

## PROJET DE LOI C-448

Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise (fourniture de contenu numérique)

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement du Sénat et de la Chambre des communes du Canada, édicte :

L.R., ch. E-15

### Loi sur la taxe d'accise

**1 L'article 240 de la *Loi sur la taxe d'accise* est modifié par adjonction, après le paragraphe (1), de ce qui suit :**

#### Contenu numérique

**(1.01)** Malgré l'alinéa (1)c), la personne non-résidente qui effectue une fourniture taxable de contenu numérique au Canada par l'entremise d'un site Web qui n'est pas hébergé au Canada est tenue d'être inscrite pour l'application de la présente partie relativement à cette fourniture.